
    Dz-5.0021.1.80.2016 

Protokół nr 80/2016 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy V Krowodrza  

w dniu 30.03.2016 r. 

Posiedzenie Zarządu Dzielnicy V Krowodrza odbyło się w dniu 30 marca 2016 r. o godz. 20.00 -

21.30 w siedzibie Rady Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

Obecni wg listy stanowiącej Zał. nr 1 niniejszego protokołu. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Zygmunt 

Wierzbicki przedstawił proponowany porządek obrad – Zał. nr 2 niniejszego protokołu: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie projektu uchwały Zarządu. 

3. Przyjęcie Sprawozdania Zarządu za 2015 r. 

4. Przyjęcie projektu uchwały na sesję rady. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1. Proponowany porządek obrad – przyjęto – za: jednogłośnie, w obecności 4 członków. 

 

Ad. 2. Podjęcie projektu uchwały Zarządu: 

 

Zarząd przyjął projekt uchwały delegujący Pana Łukasza Mańczyka do udziału w wizji w terenie 

w celu uszczegółowienia zakresu rzeczowego zadania pn.”Remonty chodników na terenie 

Dzielnicy V”, która odbędzie się w dniu 1 kwietnia 2016 r. 

Przyjęto – za: jednogłośnie, w obecności 4 członków. 

Uchwała nr LXXX/53/2016 – Zał. nr 3. 

Ad.3. Przyjęcie Sprawozdania Zarządu za 2015 r. 

Podjęto dyskusję nad Sprawozdaniem Zarządu za rok 2015. Przyjęto tekst sprawozdania – 

za: jednogłośnie, w obecności 4 członków. 

Ad.4. Przyjęcie projektu uchwały na sesję rady. 

Przyjęto projekt uchwały dotyczącej zmiany realizatora zadania pn. Piknik „25-lecie 

Dzielnic” z Dom Harcerza na Miejskie Centrum Kultury im.H.Jordana . 

Ad.5. Sprawy bieżące. 

Przedyskutowano następujące sprawy bieżące: 
 

a/ kwestie przesunięcia środków pozostałych z rozstrzygniętego przetargu na gazetkę oraz po 

podpisaniu umowy na redakcję materiałów prasowych na spacerownik po Krowodrzy; 



b/ pismo Żłobka Nr 14 przy ul. Sienkiewicza 24 w sprawie przeznaczenia środków na prace 

pilne remontowe – podjęto decyzję rozmowy z dyrekcją żłobka o zmianę już zaplanowanego 

zadania – prace renowacyjne w ogrodzie, na przeprowadzenie w/w remontu; 

c/ pismo dotyczące sytuacji w Szkole Podstawowej Nr 34- opisujące zebranie Rady Rodziców 

– pismo niepodpisane, w związku z czym nie ma możliwości udzielenia odpowiedzi; 

d/ pismo dotyczące przekazania trwałego zarządu między jednostkami – „Park Krakowski”- 

zostanie przygotowany projekt uchwały; 

d/ pismo NZOZ Krakowskiego Ośrodka Diagnostyki Kręgosłupa z prośbą o wsparcie działań 

ośrodka w zakresie profilaktyki zdrowotnej wad postawy ze środków dzielnicy. 

 

Ad.6. Zakończenie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Prowadzący zamknął obrady Zarządu o godz. 21.30 

                          Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

                                                         Zygmunt Wierzbicki     

Protokołował: 

Marcin Grega               

      
 


